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Ärende 237: Utträde ur Mälardalsrådet 
 

Stockholm-Mälarregionen växer och blir allt viktigare för Sverige i allmänhet och för en 

pendlarkommun som Botkyrka i synnerhet. Mälardalsrådet driver många frågor som är viktiga för 

kommunen, inte minst rörande infrastruktur och samhällsplanering. Samarbetet har tjänat 

kommunen väl och vi är därför positiva till fortsatt aktivitet inom Mälardalsrådet.  

 

Ett utträde skulle innebära minskade möjligheter för kommunen att påverka och delta i arbetet med 

att utveckla Stockholm-Mälarregionen. Det tycker vi är fel väg att gå. Kostnaden på 150 000 kr är 

blygsam i förhållande till många andra utgifter inom kommunen. Frågan är snarare om kommunen 

har råd att stå utanför samarbetet?  

 

Vi föreslår kommunstyrelsen besluta 

 

att avslå kommunstyrelsens förslag till beslut  
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